
SKRAĆENI ZAPISNIK SA 29. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 23. prosinca (ponedjeljak) 2024. godine, s početkom u 10:30 sati, u 

gradskoj vijećnici Grada Korčule u Korčuli. 

Sjednici je predsjedala Marija Šegedin – predsjednica Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Elizabeta Volarević Matulović. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Prije utvrđivanja kvoruma, predsjednica Vijeća utvrdila je da je Mandatni odbor podnio  

Izvješće o  mirovanju mandata vijećniku Andriji Fabrisu i početku vijećničkog mandata 

zamjeniku Jurici Volareviću. 

Nakon utvrđivanja ovih činjenica, vijećnik Jurica Volarević položio je svečanu prisegu te 

potpisao primjerak svečane prisege, nakon čega se je pristupilo utvrđivanju kvoruma. 

Nazočni vijećnici: Marija Šegedin, Tonči Žuvela, Stojan Marelić, Ivana Filippi, Silvano Kapor, 

Ivana Pačić Unković, Marko Skokandić, Ivan Šale ,Marin Laus, Kristo Cebalo, Ante Milat, 

Jurica Volarević. 

Sjednici od početka nisu nazočili: Darko Tarle. 

Ostali nazočni: Nika Silić Maroević – gradonačelnica, Petra Fabijanović, pročelnica UO za 

opće poslove i mjesnu samoupravu, Bernarda Tomić, pročelnica UO za proračun i financije  i 

Nikola Roso ,viši stručni suradnik za gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 12 vijećnika.  

 

AKTUALNI SAT 

 

Jurica Volarević poštovana gradonačelnice, predsjednice vijeća, uvažene kolege i kolegice 

vijećnici i pozdrav slušateljima radio Korčule moje pitanje za gradonačelnicu, poštovana 

gradonačelnice možete li nam odgovoriti što se događa sa potporni zidom na mjesnom groblju 

u Čari, pošto ste obećali na skupu mještana Čare da će biti riješeno, a i dan danas ništa se uradilo 

nije po tom pitanju, sa time da se je do sada u zimskome periodu stvorio bazen i mogućnosti da 

voda uđe u grobnice. 

Gradonačelnica zahvaljujem na pitanju i pozdravljam sve prisutne kao i slušatelje, što se tiče 

mjesnog groblja u Čari situacija koja je tamo nije ugodna oku, ali nije toliko opasna kao što 

izgleda. Dakle situacija koja se dogodila je sljedeća prije nekog vremena odnosno prije 4 godine 

odnešena je velika količina zemlje i stvorila se jedna rupa sa objašnjenjem da je to priprema 

proširenja groblja u Čari. Proširenje groblja u Čari može se odraditi kada se dovrši prostorni 

plan po kojemu je jasno gdje su granice i kako se groblje može širiti, dakle mora biti određeno 

markicom u prostornom planu i nama je to u planu izrađen je i projekt groblja. Projekt kojega 

smo izmijenili sukladno javnome pozivu kako su se mještani javljali, kolike grobnice u suradnji 

s Mjesnim odborom to je sve dakle spremno, a sama ta rupa se dijelom mora zatrpat i nastavit 

se radit, a prije toga je plan da se napravi ogradni zid odnosno potporni zid, to nije baš mala i 

jednostavna investicija, ali mi ćemo je napraviti, ali dok se ona, nije toliko hitno koliko izgleda 

mi smo pošli na teren, građevinska struka, ljudi koji se bave nadzorom, rekli su da ne postoji 

akutna velika opasnost kao što su nas pozivali mještani i tako dalje, ali radimo na tome da se za 

početak dakle napravi zid, neće ući voda u grobnice, neće se ništa odronuti, ali svejedno to treba 

napravit, nije to ni mala investicija ni jednostavan baš posao mi ćemo ga napravit, bilo bi bolje 

da se to nije započinjalo tako bez plana, odnosila zemlja i ostala rupa, ne znam ovaj koliko smo 



puta već na ovom vijeću o tome govorili. Dakle moj odgovor na vaše pitanje je da se na tome 

radi, da ne smatramo da će se ništa teško dogodit, vizualno je problem i problem je vinograd 

do, koji ima opasnost dakle on ima opasnost od odrona taj vinograd, ali evo nadamo se da ćemo 

što prije pristupiti tom rješavanju. 

Jurica Volarević možete li nam bar okvirno ili nekako odgovoriti kad bi mogli biti rokovi da bi 

se tu nešto počelo raditi i jeli se nešto uopće pripremilo do sada ? 

Gradonačelnica da pripremila se projektna dokumentacija, arhitekt koji je radio projekt groblja 

već i ranije je izmijenio i trebao napraviti troškovnik koliko treba nasipati da se ne ide tako 

duboko, tako da to je odrađeno, sad je na nama u stvari da raspišemo odnosno Hoberu i Gradu 

da raspišemo nekakvu nabavu i započnemo pripremne radove. 

Tonći Žuvela hvala lijepa, za danas je sazvana skupština vodovoda punim imenom, punim 

nazivom NPKLM i na toj sjednici je predviđena točka dnevnog reda kojom se kanalizacijski 

sustav odnosno sustav odvodnje u Gradu Korčuli kojim do sada upravlja Hober kao gradska 

tvrtka predviđa prijenos tih materijalni vrijednosti prava između ostaloga predviđa se time i 

stoljetna kanalizacija u Korčuli tzv. kanižele koju mi kolokvijalno tako zovemo i ono se 

predviđa prebaciti u vlasništvu Hobera, NPKL-a ispričavam se , a zapravo bez ikakve naknade 

i danas je na sjednici skupštine ovog NPKLM-a trebala biti donesena takva odluka, nadam se 

da će biti dovoljno pametni kod načelnika i gradonačelnika koji su članovi te skupštine da 

jednostavno povuku tu točku dnevnog reda i da se prije toga dogovori sa gradonačelnicom  sa 

Gradom Korčulom na koji način i što će se točno prenijet, pod kojim vrijednostima i tako dalje 

i tako dalje, a ne da se donese odluka kojom će se zapravo ukrast od građana Korčule nešto. 

Mislim neće to biti ukradeno stvarno, ali će Grad Korčula jednostavno ostati bez velike 

vrijednosti osim financijske ostat će bez povijesne vrijednosti. Zamolio bi gradonačelnicu da 

nam kaže nešto o ovome. 

Gradonačelnica dakle mi smo 2022 godine na vijeću donijeli odluku da NPKL preuzme gradsku 

odvodnju to je zakonski slijed i to je sasvim normalno. Dakle u principu NPKL je tvrtka koja 

jedina ima zakonsko pravo obavljati tu uslugu. Zakonodavac je predvidio da isporučitelji 

vodnih usluga preuzmu male vodovode, lokalne vodovode i lokalne odvodnje. Znači gotovo 

svaka općina ili grad ima registriranu firmu za odvodnju, imali smo je i mi zvala se Hober 

odvodnja međutim i da je sad imamo Hober odvodnju i da Hober odvodnja na sebi ima imovinu 

vezanu uz svoju djelatnost, sada bi NPKL preuzeo tu odvodnju s njom i imovinu i onda bi 

razgovarali o izmjenama udjela i tako dalje, međutim mi nismo u toj situaciji, dakle odvodnja 

Grada Korčule je vlasništvo Grada nije vlasništvo Hober odvodnje to je imovina Grada Korčule 

isto tako moramo reć da je to imovina građena vlastitim sredstvima nisu to bila sredstva EU 

fondova to je sustav kreditno neopterećeni sustav koji donosi nekakav prihod. Sasvim je jasno 

da mi smo na vijeću donijeli odluku da NPKL to preuzme, to nije sporno nitko nije protiv 

preuzimanja, ali ja sam u nekoliko navrata napominjala kako smo se mi našli u nepovoljnoj 

situaciji kako moramo pametnije ovo pripremiti. Ja sam naručila procjenu od našeg sustava, 

međutim iz vodovodu mi kažu da su oni ti koji sustav moraju procijeniti a ne mi, ne smatram 

to normalnim, smatram da mi koji nešto dajemo i prebacujemo, pazite mi to prebacujemo u 

firmu u kojoj smo mi suvlasnici sa 18, sutra sa 16 %, dakle mi u principu nešto svoje dajemo u 

zajedničku firmu u kojoj smo praktički sve manje i manje bitni, ne mislim da to treba proći tako 

lako i mislim da moramo zajedno sjest. Ono što me najviše smeta vezano za današnju skupštinu 

premda mi je jasno da i vodovod mora pripremit i to okrupnjivanje i preuzimanje i da to ništa 

nije jednostavno i svakome je njegov problem najvažniji, tako je i meni najvažniji interes Grada 

Korčule ja sam zamolila obzirom da danas na skupštini se moraju neke odluke skidat Općinsko 



vijeće Blata nije prihvatilo odluku da se vodovod Blata pripoji, zamolila sam da se naša odluka 

privremeno skine s dnevnoga reda kako bi znali što to točno mi dajemo, koliko to točno vrijedi, 

jer ne može mi nitko reć da je to bezvrijedno i da će to samo uć u nekakav popis imovine da 

neće utjecat na naš udio, Zakon kaže ovo , Zakon kaže ono, treba to malo podrobnije proučiti i 

treba sjest za stol sa svima se razgovaralo osim sa Gradom Korčulom pregovaralo, razgovaralo, 

sastanci, zoom-vi, mene zove načelnica Lumbarde ideš li na sastanak, koji sastanak, di smo, 

ups Grad Korčula je u drugoj situaciji. Grad Korčula je u situaciji da nema odvodnju neka mi 

odgovori onaj tko je odgovoran zašto se dozvolilo da se firma odvodnje ugasi. Tri godine se 

nisu predavala godišnja financijska izvješća, zakonodavac je ugasio tu firmu i mi smo se našli 

u takvoj situaciji, jeli se to moglo izbjeć ili ne ne znam, ajmo danas, ajmo vidjet, ne može 

vodovod sam odlučivat o našoj imovini kako će što će, ja kažem sjest ćemo. Danas je dakle 

odluka Skupštine onda slijedi ugovor, moramo ga napisat zajedno, mi ćemo ga napisat, pa 

moramo imat neki radni tim za ove stvari, smeta me stav NPKL-a prema Gradu Korčuli, smeta 

me i zato sam htjela biti na Skupštini, Skupština je danas u istu uru, u isti dan kad i Gradsko 

vijeće, ovlastila sam kolegu i direktora Hobera, ali mislim naravno da to nije isto ja sam s ovom 

problematikom upoznata, ali okej što je tu je, danas je evo sa 56 % prošla je odluka za dnevni 

red, naša je imovina na dnevnom redu Skupštine nažalost. 

Tonći Žuvela hvala lijepa na odgovoru koji je bio dosta iscrpan i svi oni koji slušaju Gradsko 

vijeće posredstvom Radio Korčule mogu predočit sebi što se dogodilo, a ne događa se ništa 

drugo nego ono što se događa cijelo vrijeme gdje HDZ jednim ružnim postupcima jednostavno 

uzima za pravo sebi da odlučuje o imovini Grada Korčule o temama koje se odnose za Grad 

Korčulu i zato mislim da je ovo jako jako važna tema i s moje strane svaka podrška 

gradonačelnici da ustraje u zahtjevima da se ova točka skine s dnevnog reda NPKL-a, kako smo 

čuli vjerojatno se to neće dogodit i to je uobičajeno za ovakve stvari kad je HDZ u pitanju. 

Hvala lijepa na odgovoru u svakom slučaju građani Korčule trebaju znat što se događa sa 

kaniželama i sa odvodnjom koju godinama i desetljećima da ne kažem stoljećima financirali 

građani Korčule. Hvala lijepa. 

Stojan Marelić pozdrav svima prisutnima i slušateljima radio Korčule, moje pitanje za 

gradonačelnicu kakva je situacija s navodnjavanjem i u kojoj smo tu fazi sa Čarskim poljem? 

Hvala. 

Gradonačelnica dakle projekt navodnjavanja Čarskog polja po meni jedan od važnijih projekata 

našeg otoka i važan za budućnost Čare i kompletne poljoprivrede vinarstva, maslinarstva je 

odličan projekt. Njega znači provodi Dubrovačko- neretvanska županija, obzirom da su već 

imali iskustva kako to ide, dakle raspiše se anketa zainteresiranosti, ima tu dosta i lobiranja. 

Pazite da nekakav projekt bude u konkurenciji već prije skoro koliko 10 godina je raspisana 

anketa interesa gdje su ljudi u određenom postupku iskazali interes da se navodnjavanje uvede 

na svoje područje, iz tog razloga se pristupilo, dobila su se sredstva isprojektiranju, prošlo je 

puno godina i evo nedavno se projekt opet aktualizirao. Radni tim u kojemu smo i mi i ljudi iz 

Mjesnog odbora i tako dalje, ustvari mi smo preuzeli htjeli smo iz Grada pomoći na način da 

pomognemo prikupljanju potpisa odnosno potpisivanju ugovora koji su temelj za prijavu ovog 

projekta, dakle da bi se projekt mogao prijaviti, prije par mjeseci smo bili mislim da uskoro će 

ići natječaj, morali smo ponovno okupiti ljude, zainteresirati ih, objasniti im i da potpišu 

ugovore za navodnjavanje odnosno kao nekakav temelj čitavog projekta, projekt se odvija na 

220 hektara potrebno je prikupiti potpise 70% . Redovito već nekoliko tjedana u suradnji sa 

mjesnim odborom idemo u Čaru, evo naš djelatnik prikuplja potpise, nije to nimalo 

jednostavno, u katastru imate jedno u posjedu drugo i tako dalje i dosta je to obiman posao, ali 



mogu reći da ide dobro. Dobili smo iz županije informaciju da agencija objavljuje natječaj te 

potpore za sustav navodnjavanja početkom trećeg mjeseca tako da imamo još vremena, mi smo 

prikupili dosad evo 100 hektara potpisa što znači da smo na dobrom putu, eto jedan primjer 

dobre suradnje da se može surađivati bez obzira tko je nositelj. Uvijek je dobro da je uključen 

grad, jedinica lokalne samouprave ako su projekti sa višeg nivoa sa županije ili  države. Mi smo 

sretni da smo mogli pomoć, evo pozivam sada javno sve ljude da se ne boje potpisati ove 

ugovore to je budućnost za vas, za vašu djecu , za poljoprivredu otoka, način da se na otoku 

ekonomski opstane evo pozivam sve one koji još nisu. Kad ćemo opet ići u Čaru , iza Nove 

godine ćemo krenut malo intenzivnije, eto hvala svima koji pomažu, ne bi rekla lobiraju ali 

potrebno je ljudima objasnit dakle ugovor znači da pristaješ da navodnjavanje dođe do tvoje 

parcele. Ljudi moji neće nitko nikad više dati ovakvu priliku Čari. Zovu me načelnici nekih 

drugih gradova, općina , blago vam se da je barem nama to. Nemojmo propustit ovu priliku, svi 

skupa prionimo da to uspije, na dobrom smo putu da uspije. 

Ivana Pačić Unković dobar dan i lijep pozdrav svim prisutnima i slušateljima radio Korčule, 

evo ja imam jedno pitanje koje se tiče sigurnosti djece, pogotovo sigurnosti djece u prometu, 

nešto što je vrlo aktualno ovih dana nažalost, ali evo ja moram ukazat na opasnost u prometu u 

kojoj su izložena sva djeca sa području Pejtona i Svetog Antuna, a kojih u ovom dijelu grada 

živi sasvim sigurno najviše, koja su na dnevnoj bazi izložena opasnostima s obzirom na 

neadekvatne pješačke staze i nogostupe čega smo svi skupa svjesni, a pretpostavljam i vi 

gradonačelnice. Završetak i stavljanje u funkciju ove ceste vrlo je neizvjesno i stalno se tu nešto 

špekulira na tu temu, kao vijećnica u vijeću Gradskog kotara Svetog Antun već sam postavljala 

ovo pitanje, ali sam u principu dobila nekakve vrlo uopćene odgovore, pa bih htjela zapravo da 

nam tu javno sada kažete neke informacije koje se konkretno znači tiču ovog projekta, a kako 

bi zapravo ovaj problem koji traje već više godina riješio. Dakle da nam rečete molim vas lijepo 

sada u kojoj je fazi ovaj projekt, kad se predviđa ishođenje građevinske dozvole za koju ste 

rekli da je u tijeku, koliko dugo je predviđena da realizacija projekta traje od trenutka izbora 

izvođača pa do stavljanja tog projekta odnosno ceste u funkciju i u upotrebu u promet i da nam 

također rečete kolika je vrijednost projekta i iz kojih izvora financiranja će biti financirano? 

Zahvaljujem. 

Gradonačelnica radi javnosti radi se o cesti Pastoralni centar Balon niste rekli taj naziv pa samo 

da javnost zna što ste me pitali. Dakle sklopili smo ugovor o otkupu zemljišta, taj ugovor je bio 

na Gradskom vijeću, odnosno odluka tako da to sve skupa jest javno objavljeno. Mi smo evo 

prije mislim da je bio petak kad me je zvao projektant za ovlaštenje da prijavi, sva 

dokumentacija je gotova za građevinsku dozvolu. Koliko će trajati ishođenje građevinske 

dozvole, ne bi trebalo trajati ništa prekomplicirano, ja ne mogu reć da će trajat 2 mjeseca, 3,1 

ili 6. Od završetka građevinske dozvole, dakle trebamo raspisati nabavu i vidjet koga ćemo 

dobit od izvođača. Ovo je projekt u kojega smo napravili, u kojega smo ugradili tu zelenu 

infrastrukturu, digitalizaciju da nam može proć na natječajima, kakvi budu otprilike raspisani, 

da li ćemo uspit dobit sredstva iz nekog natječaja ostaje za vidjet, ali svakako je ta cesta prioritet 

broj 1 za sve nas. Sasvim je jasno da ona znači sigurno kretanje, da znači kao prvo za našu 

djecu, kao i sportaše, ali i za sve ostale, odmiče promet sa županijske odnosno državne ceste, 

cijelog tog naselja, zato i jesmo radili na tome da se riješi. Ja sad ne mogu stvarno bi nezahvalno 

bilo reći godina, dvi, šest mjeseci, ne mogu to reć. Naravno sredstva neće biti mala, gradnja 

takvih dionica košta, predviđene su dvi trake, nogostup, sve što ide u principu, otprilike 

nastavlja se na ovaj početak u toj širini tako da, napravile su se takve ceste i prije, radili smo 

sličnu cestu na Lokvi, napravit ćemo najbrže što budemo mogli, ovisit će naravno o priljevu 



sredstava, vjerujem da to neće biti problem i da će na zajedničko zadovoljstvo to napokon bit 

gotova priča. 

Ivana Pačić Unković pa evo ja znam da vi zapravo ste od samog početka od kada ste preuzeli 

ovaj gradonačelničku funkciju počeli radit na tom pitanju, ali mi svejedno nije jasno zašto to 

sve skupa toliko dugo traje, znači tu su sada već neke godine u pitanju od kada je otkupljeno 

zemljište, a mi još uvijek ne znamo kad će to biti gotovo, radi se o kolikoj cesti, 50 metara, 

nema 100 metara jeli tako sve ukupno, pa nekako to sve stalno leluja negdje u zraku, a nikako 

da nešto konkretno na tu temu dobijemo, a u međuvremenu prolaz je onemogućen i djeca i dalje 

prolaze voze bicikle po kolnicima doslovno, jer na nekim dionicama niti nema nikakvih 

adekvatne prometne infrastrukture, tako da hvala vam na odgovoru ali evo opet smo tu negdje, 

ni sami ne znamo kad će to biti, koliko će to sve skupa još uvijek trajati. Eto. 

Gradonačelnica pa od kada smo završili pitanje zemljišta koji je bio najveći problem zašto se 

ta cesta i prije nije napravila, odmah smo prionuli ishođenju dokumentacije, potrebna je 

građevinska dozvola nažalost, ne možete radit takvu cestu bez građevinske dozvole, pristupilo 

se tome odmah, to traje, ne radim ja to osobno da mogu reći jesam li brza ili spora, to toliko 

traje, eto. Ne mislim ni ja, nekad je 50 metara kad ti je tako značajno izgledao kao nešto veliko, 

ali pravu ste da, to je nešto što treba završit i završit ćemo, ali trebamo imat dokumentaciju, ne 

možemo radit drukčije. 

Ivana Filippi pozdravljam sve prisutne i slušatelje Radio Korčule, imam pitanje za 

gradonačelnicu u vezi prostornog plana. Znači znamo da je dokument koji je obiman i neko 

vrijeme vijećnici oporbe su imali nekakve primjedbe na to, znam da je išlo na savjetovanje pa 

ako nas možete obavijestit u kojoj je sad fazi. 

Gradonačelnica od vijeća do vijeća, stvarno uvijek isto pitanje. Dakle dokument je pošao na 

županiju odnosno na nadležni Zavod, vraćen nam je sa primjedbama ajmo reć negativnim 

mišljenjem premda njihovo mišljenje nije obvezujuće mi smo odlučili uvažit i odnosno 

djelomično uvažit neke primjedbe. To su bile primjedbe koje su recimo ajmo reć logične da ih 

zavod da, on prati usklađenost sa županijskim prostornim planom, na neki način radi na zaštiti, 

radilo se o nekim parkinzima koje smo obilježili, oni su smatrali da ne bi trebali biti tamo 

nasuprot groblja, preispitivali su etažnost UPUM-A nekadašnjeg UPU Korčula nešto što je 

ajmo reć prirodno da su propitivali. Kad smo im vratili odgovoreno , nešto smo uvažili nešto 

nismo, što nismo to smo obrazložili, kad su vratili došle su nove primjedbe potpuno druge i 

potpuno drukčije od ovih prvih, dakle nešto nezamislivo, dakle vi ste neko tijelo ja vam šaljem 

nešto na odobrenje, vi kažete ne valja a, b, c da bi dali pozitivno mišljenje, ja ispravim a, b, c, i 

vratim, a vi vratite d, e i f, i to d, e i f nema nikakve veze ni sa prostornim planom županije ni 

sa onim što bi Zavod po našem mišljenju trebao radit. Dakle, nalaže nam se da se uskladimo sa 

odlukama Županijske skupštine za lučka područja itd. Čini mi se da su počeli pritisci za 

prostorni plan, prostorni plan će sada ići dalje na ministarstvo, to je moj odgovor.  

Silvano Kapor poštovana predsjednice, gradonačelnice, pročelnici, kolege vijećnici, slušateljice 

i slušatelji radio Korčule evo ja ću krenut sa svojim pitanjem malo sam se stvarno začudio kad 

sam vidio da su prije par dana HDZ-ovi vijećnici inicirali sastanak vijećnika iako ako se dobro 

sjećam su dva puta izbjegli vješto tu temu na Gradskom vijeću, ispravite me ako griješim, naime 

17.12 HDZ je inicirao sastanak sa ciljem da se raspravio postoje li druge solucije za izlazak iz 

nezavidne financijske situacije u kojoj se nalazi Grad da bi se izbjegla prodaja gradske imovine. 

Pošto sam bio unaprijed spriječen nisam nazočio tome pa me sad baš zanima što se dogodilo 

po tom pitanju, naravno trebam napomenut da nas je u tu situaciju doveo bivši gradonačelnik o 

čemu smo već dosta pričali svojim nečinjenjem 2018 kada smo mogli za samo milion eura 



obeštetiti ljude u Kalcu i dobit refundaciju od države, pa se nadam iskreno da je HDZ inicirao 

ovaj sastanak i došao na sastanak sa rješenjem da će država refundirat 2,5 miliona euri Gradu 

Korčuli koje smo zadužili se da bi mogli isplatiti i tako izbjegli blokadu Grada Korčule . 

Naravno da je bilo obećao i od strane ministra, koliko se sjećam dva puta je to bilo javno 

obećano i smatram da je ta odluka jedina pravedna i ispravna i da nećemo morat prodavat 

nikakvu gradsku imovinu zbog te greške ili gluposti kako ćemo je nazvat iz 2018 godine. Dakle 

moje pitanje za gradonačelnicu, ako se sastanak održao možete li nas izvijestiti s kojima 

prijedlozima ili rješenjima su istupili pred vijećnike Grada Korčule? 

Gradonačelnica da ćemo morat prodavat imovinu najavili smo čim smo se zadužili, jer ne 

možemo vraćat ovolike rate iz svojih prihoda to je sasvim jasno. Vijećnici su zatražili sastanak, 

izrazili su želju da razgovaramo o situaciji mogu li oni nešto napravit da se ne događa prodaja 

odnosno bilo je jasno iz njihovih riječi ispravite me ako sam nešto krivo rekla da im najviše 

smeta odluka o prodaji terena u Žrnovskoj banji. Naveli su da su to tereni na kojima imaju 

planove, želje iako ti  planovi, želje nisu vidljive ni u jednom dokumentu u Gradu ni u 

prostornom planu, dakle nije postojalo ništa osim da mi znamo da je to vlasništvo Grada 

Korčule. Sasvim je jasno da je to lijepa parcela, da je to atraktivna parcela i sasvim je jasno da 

se takva parcela jedino i može prodat. Meni je žao da uopće moramo razgovarati o tome da 

moramo prodavati svoju imovinu za ovu svrhu, koliko puta smo o tome već govorili, ali treba 

govoriti dalje. Dakle rješenje za ovaj problem je u nadležnom ministarstvu. Oni imaju ključ 

ovog problema, oni imaju rješenje ovog problema. Mi ćemo danas ako nam prođe ova odluka 

na vijeću stavit, Gradsko vijeće će odobrit prodaju ovog problema, ali ta se prodaja ne mora 

dogodit, ona se ne mora dogodit, pogotovo ne za ovu svrhu, ne mora se dogodit ako ministarstvo 

napravi svoje, nijedna parcela se više ne mora prodat za ovu svrhu ako država napravi svoje, 

ali moraju shvatiti vijećnici i svi ostali da ja nemam izbora ja moram održat stabilnost, Grad 

mora izvršavat svoje obaveze prema svojim ustanovama, prema vrtićima, u socijalnoj skrbi, pa 

svi znamo koje su obaveze Grada, nećemo sad govorit uopće o sportu, kulturi do kraja dana bi 

mogli nabrajat koje su naše obaveze, tko je sve naslonjen na nas, direktno ili indirektno, što 

znači za Grad blokada. Blokadu smo izbjegli ovo ljeto kratkoročnim zaduženjem, to je bio 

jedini način, mi se zadužit ne možemo drukčije plus za ovu svrhu ne može se dobit kredit, sve 

smo probali ali ovaj dug treba vratit, više ne možemo to, ne možemo ga više vraćat ako ne 

prodamo nešto, meni je žao, ali javnost to mora znat, ne možemo moramo nešto prodat. Na 

prodaju je jedna parcela u Čari, danas je odluka za jednu parcelu u Korčuli, oluka za parcelu u 

Žrnovu. Nastojim mislim nema tu pravde, ako ćemo gledat pravedno i ravnomjerno, jer svako 

mjesto, svaki mjesni odbor osjeća se oštećeno kad se, iako je to sve imovina Grada Korčule i ja 

dolazim iz malog mjesta i shvaćam taj pogled, to je nešto što bi se moglo prodat da se investira 

u naše mjesto, da trebalo bi, tako bi bilo pravedno, ali ovo nije pravedno niti je ovo pravda, ovo 

je neustavno ovo je nepravedno ovo je skandalozna stvar koja se nama dogodila, ali se dogodila, 

možemo plakat ili nešto napravit. Nekoliko sastanaka u ministarstvu, javna obećanja nešto će 

se dogodit, ali kad, kad, ne možemo čekat. Će nas blokirat, dok se nešto ne dogodi, kad će se 

to dogoditi hoće mi netko odgovorit. Žao mi je što mora nešto ići na prodaju, žao mi je možda 

gore nego svima vama zajedno, jer sam ja to na kojoj se upire prst, kojoj se govori, kojoj se 

prigovara, ja sam ta, ja ću ostat zapisana kao ta koja je to prodavala, ja ću ostat ta kao netko tko 

je rasprodavao gradsku imovinu, ja , tko bi drugi to želio, ali barem da ne budemo, dakle da se 

cijeli naš sustav ne uruši, ovaj socijalni, kulturni, sportski Grad ne uruši. Grad koji financira 

dva vrtića, Grad koji financira i sami znate najbolje što sve financira ako se to sve uruši jer je 

nama ta parcela draga. Znači to je vaga, odabir, nema nije crno bijelo ništa nije crno bijelo. Daj 



Bože da ne budemo morali prodat ništa za ovu svrhu i ako budemo što prodali nešto da znamo 

to smo prodali, kako smo prodali za vrtić, to smo prodali za ovo, od toga smo investirali u nešto, 

to i je namjena prodaje gradske imovine koliko ja znam, nije joj namjena da vraća dugove iz 

doba komunizma, nije gradska imovina za to tu, ali ne napravi li država uskoro nešto, ići će 

toga još na prodaju to svi budite svjesni i možda još bolnije stvari ne znam. Dakle dogovora 

nije bilo, nismo se uspili dogovorit jer je HDZ zatraži da skinemo ovu odluku sa vijeća, ja sam 

rekla da odluka ne košta ništa, neka nama odluke da mi možemo ako budemo morali pristupiti 

prodaji, da nije namjera prodaja nego je namjera da se ne utopimo. Rekla sam da me ispravite 

ako sam nešto zaboravila, da predložili su da iniciram još jedan sastanak sa ministrom, ja sam 

poslala na kabinet isti dan mail za još jedan sastanak, ma ako treba i sto puta i da da se proda i 

Česvinica međutim to je iznos koji, gospodarska je zona, koja ima teret, mi smo predložili da 

stavimo i Česvinicu na vijeće, oni su tražili da zamijenimo Česvinicu za Žrnovsku banju, čini 

mi se kao da ćemo se naći u poziciji da nećemo imat što prodat ili da nećemo imat dovoljno, 

jer nećemo, stižu rate od 150 tisuća eura. 

Silvano Kapor hvala predsjednice danas moram konstatirat da imamo više povreda poslovnika 

u ovom sad aktualnom satu, ali nema veze. Osvrnut ću se na izlaganje gradonačelnice, hvala na 

opširnom izvještaju ja vas neću sigurno pamtiti po prodaji gradske imovine, ali ću sigurno 

pamtiti onoga koji nas je do toga doveo, doveo nas je HDZ i gradonačelnik bivši i sad smo u 

takvoj situaciji u kojoj jesmo i to ću ponavljat dokle god budem moga i  budem živ, dakle 

sigurno vas neću krivit za prodaju imovine, ali isto tako znam da ta imovina koju sad stavljamo 

na tapet koja će se eventualno prodat neće biti dovoljna za vratit kredit od 2,5 miliona euri a 

pitanje je da li ćemo uopće imat kupca za takvu zemlju, znači mi smo pod priličnom zaguljenoj 

situaciji, to što ćemo mi stavit na prodaju ne znači da ćemo to prodat . Okej. Budući da je HDZ 

inicirao ovaj sastanak očekiva sam da dolaze sa nekim prijedlogom pošto nisu došli sa 

prijedlogom, evo ja ću im predložiti, znači neka pođu do ministra, do Vlade to je njihova 

vertikala preko županije i tako dalje i neka ono što je obećano neka natjeraju ili zamole ministra, 

Vladu i ostale da obešteti Grad Korčulu za 2,5 miliona kuna to je njima jedna mala kap, a nama 

to je životna vrijednost, i  mislim da sve ovo što se sada inicira je prilično meni malo apsurdno 

budući da smo imali dvije sjednice gradskog vijeća na kojima smo donosili ovako važne odluke 

i da su se tada gradski vijećnici HDZ-a povukli, i sada dolaze sa nekakvim prijedlogom koji 

ustvari nije prijedlog, očekiva sam stvarno da će doći sa nekim konkretnim prijedlogom, ali ovo 

mi ispada smišno. Hvala. 

Ivan Šale zahvaljujem predsjednice, gradonačelnice, predsjednice, uvaženi vijećnici, 

pročelnici, slušatelji radio Korčule svih srdačno pozdravljam, malo manje, malo lakši ton, jedno 

pitanje za gradonačelnicu, u biti dogodine je u Pupnatu obilježavanje 400 godina Župe Gospe 

od sniga i evo zamoljen sam da vas pitam da li možete ili ste planirali ili ćete planirati u biti 

dom u Pupnatu je u jako lošem stanju, prokišnjava krov, da li bi se bar jeli do te ceremonije 

moglo nešto napravit da li ste planirali ili imali oko toga nešto? Hvala. 

Gradonačelnica jesmo kako ne, o tome smo razgovarali nedavno, doduše preko maila sa 

predsjednicom mjesnog odbora je dogovorili smo se da se napravi troškovnik i sanacija. Prvo 

se mislilo da je manji zahvat, malo je veći ništa nije to posebno veliko, naravno da ćemo sanirat  

da nije obljetnica morali bi sanirat to je naša imovina koju treba zaštitit, tako da odgovor je da 

hoćemo. 

Ante Milat pozdravljam svih i slušatelje radio Korčule, moje pitanje je vezano, evo mislim 

znam da nismo mi kao Grad i vi kao gradonačelnica direktno u to vezani, ali ako imate neke 

informacije zašto je stao ovaj nezavršeni projekt luke Polačište koji je trebao biti gotov već 



2024 godine prva faza 20.06.2024 to je bilo ovo lito, a vidimo sad da su se povukli svi sa 

radilišta, ljudi su ogorčeni, nisu im plaćeni najmovi jednostavno vidi se da se tu više ne radi 

duži period. 

Gradonačelnica koliko ja znam taj izvođač radova je blokiran, radovi nisu više u tijeku i on 

mora dostavit novu garanciju što vrlo vjerojatno neće moći učinit, ja ne mogu prejudicirat što 

će biti s time, njima se sada naplaćuju penali, uglavnom situacija nije dobra, zato što je, bilo bi 

gotovo da je situacija dobra. Završeno je, ako sam dobila točnu informaciju predstavnik Grada 

koji je u upravnom vijeću Lučke uprave me izvijestio da je dakle 50, 40,50 % radova je 

izvršeno, izvođač je trenutno u blokadi, do kada se može čekat do 3 mjeseca ja mislim tako 

nešto da se da dostavi tu nekakvu garanciju, što će biti nije dobro, nije dobro, eto izvođač je 

upao u financijske probleme ni prvi ni zadnji put da se tako nešto dogodilo na nekom velikom 

projektu, ali to je stvarno pitanje koje treba odgovorit Lučka uprava, to su informacije koje ja 

imam, dakle da je stalo, da je izvođač u blokadi da treba dostaviti garanciju i da se naplaćuju 

penali dnevni ako sam dobro shvatila, to je mislim svima nam je žao zbog toga, sad što će biti 

dalje to stvarno ne znam. 

Marin Laus hvala, pozdravljam sve prisutne i slušatelje radio Korčule, moje pitanje za 

gradonačelnicu, jeli mi možete reć što je sa protupožanim putem o kojem smo više puta u više 

navrata još  dok sam bi glavar pričali iznad Čare. Čini mi se da smo radili čak i neku trasu pa 

ste rekli da će to poći na Hrvatske šume pa me interesira s obzirom da znam koliko bi to 

pomoglo mještanima koji su u gornjemu dijelu, i za pristup do samih kuća. Eto, hvala. 

Gradonačelnica to bi bilo odličan put, ne samo kao protupožarni nego općenito nije baš mala 

investicija, mislili smo je provući preko Hrvatskih šuma, predlagali smo da ih stave u plan, mi 

smo tu čak nešto isprojektirali da možemo prijavit na neke fondove, ništa nismo konkretno 

napravili, ali u planu je znate nisu to baš mala sredstva ako budemo u prilici konkretnije 

isplanirat ajmo napravit za početak svi dokumentaciju pa ćemo, mislim da imamo samo idejno 

da nismo radili ovaj glavni projekt, nešto smo napravili nešto nismo, morala bi pogledat u onoj 

kad smo razgovarali još ste ja mislim vi bili predsjednik mjesnog odbora, onda smo napravili 

kad smo to prijavljivali na natječaj za one biciklističke staze, neke smo odradili do kraja neke 

nismo, aj moram pogledat pa onda možemo i to dovršit pa da nam bude spremno ako ste za 

evo, dobro da ste me na to podsjetili jer je to, ti putevi koji mogu imati više svrhe, kasnije i za 

šetnje i sve te ture turističke, to je isto jako dobro i da ne govorim zaštita od požara koja je broj 

1 prioritet, tako mogu tu pomoć i vatrogasci ajmo da to aktualiziramo. Može. 

Marko Skokandić hvala predsjednice, evo prvi put se javljam pa najprije da pozdravim sve 

kolege, vijećnice, gradonačelnicu, pročelnike i svih koji nas slušaju dakle u tijeku je 

građevinska sezona kao što vidite na dosta mjesta se na području Grada radi i postoji problem 

građevinskog otpada, dakle nešto prima deponij ako je to nešto što mogu iskoristit ko 

sekundarnu sirovinu tamo, ali onaj drugi građevinski otpad koji se ne može tamo predat 

nemamo trenutno neko mjesto i građevinarima to predstavlja veliki problem ono što je iskop, 

mineralna sirovina je jedno, a ono što je građevinski otpad, da li ima Grad trenutno neko rješenje 

da li ima nekakav nešto privremeno gdje se taj otpad može odlagat dok se ne završi reciklažno 

dvorište građevinskog materijala, što s tim jer dolazimo do po malo u situaciju da se to deponira 

istresa uz put po noći kad nitko ne vidi i da je takvi divljih deponija sve više. 

Gradonačelnica kad je bio zahtjev iz županijskih cesta da se odredi privremeno mjesto, mi smo 

njima dopustili na jednoj lokaciji za tako veće projekte tko se god obrati Gradu uvijek se može 

nešto dogovorit, ali vi znate da je nama za to zamišljeno Zlopolje mi smo završili dokumentaciju 

i dozvolu za Zlopolje koje je nažalost pretrpano materijalom Republike Hrvatske jer je Grad i 



Hober neovlašteno bilješki to zaprimali tamo. Onda smo tražili da nam se ta sirovina daruje 

kako bi je iskoristili za projekte, dobili smo dopuštenje, međutim to se neće tako očistit nikad. 

Onda su došli izvođači iz Luke Polačišta koji su bili zainteresirani za taj kamen i mi smo, država 

ne može dopustit da mi to prodajemo naravno i mi smo za vid izvođača, ja sam obavijestila 

Lučku upravu vratili sirovinu državi ako će je oni otkupit, sad su oni to uopće nisu odradili, kad 

bi Zlopolje bilo sređeno i čisto mi o ovome ne bi imali razgovarati. Hober je kupio dakle parcelu 

koja je pretrpana državnom sirovinom, mi ne možemo primati tamo ništa više, primali smo 

dakle na parceli koja je nije bila, nije imala niti dozvolu za to, koja nije bila isprojektirana sad 

jest ali je pripuna, dakle prioritet nam je riješit se tog materijala, moramo opet razgovarat sa 

Republikom Hrvatskom da to oglasi i proda, zašto činite ne, svejedno nadležnost je njihova ali 

vlasništvo je Republike Hrvatske, županija upravlja time sada, da, za neke do neke manje 

vrijednosti ovo je jako puno materijala. To se mora dakle očistit, to je lokacija koju Grad ima, 

di smo napravili projekt i sve, nemamo treće ni pete, a sada izvođači to rješavaju na svojima, 

ozbiljniji izvođači rješavaju to na svojim privatnim parcelama tu manipulaciju sa materijalom, 

a najgore je kad se radi rušenje veliko, onda je to, mi imamo kontrolu gdje su dozvole onda je 

tu, to je lakše nismo tako velik Grad znamo svi kad se nešto veliko radi i sad postoji praksa da 

se i ode i pita gdje imate ugovoreno neko ima ugovor sa Mindelom takvih je recimo bilo 

situacija bili smo upozoreni da se nešto radi da nemaju s Hoberom nikakav dogovor ni ugovor, 

pošli smo na radilište imali su sa lumbarajskim, tako da eto ima i takvih situacija. Ja apeliram 

na svačiju svijest da se čuva okoliš i da se divlji deponiji ne stvaraju jer to je najgore tu se onda 

potroši puno više sredstava da se to očisti nego da se zbrinulo kako treba, ali uvijek će biti onih 

koji izbjegavaju plaćanje, koji to žele napravit besplatno, koji to rade u okrilju noći, toga je 

uvijek bilo nažalost, ne bi sada rekla da ima toga sve više i sve više, ja bi rekla da se ipak uvodi 

neka odgovornost, da su ljudi ipak malo postali svjesniji tih nekih stvari nego što je to bilo 

ranije. Danas teško će se dogodit da se istrese da netko vidi, da se to ne prijavi imali smo dosta 

takvih situacija, tako da eto prioritet je riješiti Zlopolje sad kad je dokumentacijski sređeno sad 

treba fizički očistit nije ni to neka nezamisliva priča, meni je žao što se nije odmah pristupilo 

kad se luka krenula gradit tom materijalu. Eto.  

Marko Skokandić ma da me krivo ne shvatite zašto sam mahao glavom, taj ugovor koji je bio 

u Gradu Korčuli je raskinut, donesena je odluka ministarstva da se raskine i predmet je predan 

županiji jer je po nekoj izmjeni od 1.1. ove godine te mineralne sirovine su pod ingerencijom 

županije. Izvođač radova je podnio zahtjev  županiji sad je postupak, treba izvršit procjenu 

izvršit natječaj, međutim na taj natječaj se može prijaviti bilo ko, on ne garantira da on može 

sutra računat na taj materijal, tako da je njegov zahtjev bi upućen vama a vi mu tada u tom 

momentu niste mogli prodat jer je odluka, darovni ugovor nije dozvoljavao prodaju. U svakom 

slučaju Zlopolje je u ingerenciji županije koji moraju izvršit procjenu, zna se količina 36 tisuća 

kubika ali treba vrijednost procijenit i raspisat natječaj. 

Gradonačelnica postoji i taj zapisnik ovlaštene osobe, što je tamo, koliko je čega, to je ovaj 

podatak je već dostupan. Svima nam je u interesu da se to raščisti i da se to više ne događa, 

mislim naravno, mi smo tu sebi napravili ogroman problem, olakšavajući građevinarima, 

mislim nije ni to rješenje. 

Kristo Cebalo hvala predsjednice, pozdravljam, gradonačelnicu, kolege, vijećnike i vijećnice i 

slušatelje radio Korčule moje pitanje je za gradonačelnicu vezano za program arheoloških 

istraživanja srednjovjekovnih gradskih utvrda i vrata Grada Korčule obzirom da smo u 10-om 

mjesecu dobili obavijest da se navedeni program usklađuje s uvjetima konzervatorskog odjela 

što prethodi izvođenju radova na istraživanju stare gradske jezgre. Moje pitanje je u kojoj je to 



fazi i kad se uopće radovi mogu planirat i da li će se započinjat, samo da upoznam javnost da 

bude svima jasno to je preduvjet za izradu idejnih i glavnih projekata sustava odvodnje otpadnih 

voda stare gradske jezgre znamo trenutno u kojoj je to ,u kakvom je stanju taj sustav skoro pa 

da ga i ne možemo više nazivat sustavom, tako da je ovo od velike važnosti za Grad Korčulu 

pogotovo za žitelje stare gradske jezgre, a obzirom da nas rokovi dostižu postoji i mogućnost i 

vjerojatnost da ako ne sve te dozvole, lokacijske, prvo pa normalno u konačnici građevinsku 

dozvolu ne ishodimo na vrijeme postoji mogućnost da navedeni dio ćemo morat isključit iz 

projekta aglomeracije Korčula. Pa eto molim vas gradonačelnice ako me možete upoznat s tim. 

Hvala vam. 

Gradonačelnica projektant završava jednostavno on nije završio još uvijek svu dokumentaciju, 

nedavno smo se čuli i to bi sada trebalo biti pri kraju. Moramo vidjet koji su to troškovi i rokovi, 

kad ćemo tome pristupit, koliko sam ja bar u ovom Gradu nisam rekla da je idealna, ali je 

imamo. Dakle isto tako sami znate za hrpu, hrpu još neodgovorenih pitanja. Dakle nedavno je 

bio kod mene opet novi, ja ne znam koji četvrti pročelnik konzervatorskog odjela u Dubrovniku, 

nije to samo usklađenje s uvjetima konzervatora, nego je to sve skupa vrlo vrlo teško i osjetljivo 

kako ćemo mi to sve skupa provest i kako ćemo to radit. Radit ćemo sva arheološka istraživanja, 

moramo raskopati Zakerijan i to je nešto što mora biti isplanirano doslovno u dan da nam se ne 

dogodi kula Svih svetih opet, tu sam jako oprezna i zato, nije to baš sve na botun, ali čim smo 

dobili zadatak jer NPKL nama daje zadatke, pristupili smo projektiranju, neće sigurno biti 

upitan projekt radi toga i ako se bude moralo izdvojit moramo biti pametni i oprezni tu i svi za 

istim stolom, stvarno je preosjetljivo je. Dakle jedna je stvar sustav Stari grad, a druga je stvar 

Stari grad. Tu trebamo dobro dobro uskladit, ne smijemo da bi nešto napravili, nešto drugo 

zaustaviti i zakočiti. Ja sam tu jako oprezna, ali idemo naprijed zajedno jer moramo tu malo 

češće komunicirat a malo manje se dopisivat. 

Kristo Cebalo pa eto samo bi volio da se ubrza dinamika ništa drugo, obzirom da ako je u 10-ti 

misec to se krenulo usklađivati s konzervatorima imamo tu već dva miseca skoro tri. Mislim da 

je to ipak malo previše, ali eto hvala na odgovoru gradonačelnice. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednica Vijeća utvrđuje da je gradonačelnica podnijela prijedlog za brisanje točke 7.  

dnevnog reda – Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u  tehničkoj 

kulturi Grada Korčule za 2024. godinu budući da nije došlo do izmjena. 

Ivana Pačić Unković, kao predsjednica Odbora za Statut i Poslovnik, iznijela je ispred Vijeća 

zaključak Odbora da je sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim 

točkama dnevnog reda može raspravljati i odlučivati. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje predloženi dnevni red, koji je glasio:  

 

1. Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Korčule  

2. Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Korčule za 2024. 

godinu 

3. Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture 

Grada Korčule u 2024. godini 

4. Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini 

5. Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Korčule za 2024. godinu 

6. Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u  sportu Grada 

Korčule za 2024. godinu 

7. Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2025. i projekcija Proračuna za 2026 i 

2027. godinu 

8. Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2025. godinu 

9. Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 

2025. godini 

10. Konačni prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2025. 

godini 

11. Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2025. godinu 

12. Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. 

godinu 

13. Konačni prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule za 2025. godinu 

14. Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za redovito financiranje 

političkih  stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 2025. 

godini 

15. Konačni prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim dobrom na 

području Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028. 

16. Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na kružnom putovanju 

17. Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi 

18. Konačni prijedlog Odluke o sufinanciranju dječjih vrtića na području Grada Korčule 

koje nisu u vlasništvu Grada Korčule 

19. Konačni prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti za prodaju dionica HTP 

Korčula d.d. u vlasništvu Grada Korčule 

20. Konačni prijedlog Odluke o razvrgnuću suvlasničke zajednice isplatom 



21. Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj 

uporabi 

22. Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na 

području Grada Korčule u 2025. godini 

23. Konačni prijedlog Zaključka  

24. Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene 

kao č.zem. 655/289 k.o. Korčula 

25. Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene 

kao č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo 

26. Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene 

kao č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo 

27. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2024. godinu 

28. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2025. godini. 

29. Konačni prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske 

službe 

spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g. 

30. Prijedlog (novog) Statuta Centra za kulturu Korčula – davanje suglasnosti 

31. Konačni prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Korčula. 

 

Dnevni red usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

1. TOČKA - Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Korčule 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je zapisnik sa 28. sjednice Gradskog vijeća, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa 28. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

2. TOČKA - Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada 

Korčule za 2024. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 

Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada 

Korčule za 2024. godinu, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice, kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna 

Grada Korčule za 2024. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Korčule za 2024. 

godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“ i  

5„protiv“). 

 



3. TOČKA – Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa 

održavanja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja 

komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini , u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova 

(7 „za“ i  5„protiv“). 

 

4. TOČKA- Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa 

građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga izmjena i dopuna Programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo.  

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja 

komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini , u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova 

(7 „za“ i  5„protiv“). 

 

5. TOČKA - Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u 

kulturi Grada Korčule za 2024. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa 

javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2024. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži 

njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga izmjena i dopuna Konačni prijedlog programa o 

izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2024. godinu, podnijela je 

pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 



Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih 

potreba u kulturi Grada Korčule za 2024. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule 

za 2024. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“ 

i  5„protiv“). 

 

6. TOČKA- Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u  sportu 

Grada Korčule za 2024. godinu  

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa 

javnih potreba u sportu Grada Korčule za 2024. godinu , te da se Gradskom vijeću predloži 

njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa o izmjenama Programa javnih potreba u  

sportu Grada Korčule za 2024. godinu, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih 

potreba u sportu Grada Korčule za 2024. godinu , u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u  sportu Grada Korčule 

za 2024. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“ 

i  5„protiv“). 

 

7. TOČKA - Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2025. i projekcija Proračuna 

za 2026 i 2027. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2025. 

i projekcija Proračuna za 2026 i 2027. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Proračuna Grada Korčule za 2025. i projekcija 

Proračuna za 2026 i 2027. godinu, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić i gradonačelnica. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici : Kristo Cebalo, Tonći Žuvela, Ivana Pačić Unković, Marko 

Skokandić, Silvano Kapor, predsjednica Vijeća Marija Šegedin, pročelnica Bernarda Tomić i 

gradonačelnica.  

Repliku je imao vijećnik Tonći Žuvela na izlaganje vijećnika Marka Skokandića, vijećnica 

Ivana Pačić Unković na izlaganje vijećnika Marka Skokandića, vijećnica Ivana Pačić Unković 

na izlaganje gradonačelnice, vijećnik Marko Skokandić na izlaganje vijećnice Ivane Pačić 

Unković , vijećnica Ivana Filipi na izlaganje vijećnika Kriste Cebala, vijećnik Kristo Cebalo  

na izlaganje Ivane Filipi.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Proračuna Grada 

Korčule za 2025. i projekcija Proračuna za 2026 i 2027. godinu, u tekstu kako je predloženo u 

radnom materijalu, na glasovanje. 



Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2025. i projekcija Proračuna za 2026 i 2027. 

godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  

5„protiv“). 

 

8. TOČKA- Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2025. 

godinu 

  

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna 

Grada Korčule za 2025. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 

2025. godinu , podnijela je pročelnica Bernarda Tomić. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog odluke o izvršavanju 

Proračuna Grada Korčule za 2025. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2025. godinu, kako je 

predloženo u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„protiv“). 

 

9. TOČKA– Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2025. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog programa održavanja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2025. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa održavanja komunalne infrastrukture 

Grada Korčule u 2025. godini , podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice 

kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog programa održavanja 

komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2025. godini, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2025. 

godini, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„protiv“). 

 

10. TOČKA– Konačni prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2025. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2025. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačni prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2025. godini, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice kao 

predlagača. 



Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2025. godini, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2025. 

godini, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„protiv“). 

 

11. TOČKA- Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 

2025. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi 

Grada Korčule za 2025. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule 

za 2025. godinu podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba u 

kulturi Grada Korčule za 2025. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2025. godinu, 

usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„protiv“). 

 

12. TOČKA- Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 

Korčule za 2025. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba u 

tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 

Korčule za 2025. godinu podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba u 

tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. 

godinu,  usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„protiv“). 

 

 

 

 

 

 

 



13. TOČKA- Konačni prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule za 

2025. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba u sportu 

Grada Korčule za 2025. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule za 

2025. godinu podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba u 

tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2025. 

godinu, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5 „suzdržanih“). 

 

 

 

14. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za redovito 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule 

u 2025. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih 

sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću 

Grada Korčule u 2025. godini podrži , te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za 

redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada 

Korčule u 2025. godini podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o rasporedu 

proračunskih sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u 

Gradskom vijeću Grada Korčule u 2025. godini, u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za redovito financiranje 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 2025. godini, 

usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i  5„suzdržanih“). 

 

 

 

 

 



15. TOČKA- Konačni prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim 

dobrom na području Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028. 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se Konačni prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja 

pomorskim dobrom na području Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028. podrži , te da 

se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim 

dobrom na području Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028. podnio je viši stručni 

suradnik za gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola Roso, u ime gradonačelnice kao 

predlagača. 

U raspravi su sudjelovali : Ivana Pačić Unkovi, i Tonći Žuvela Predsjednica Vijeća Marija 

Šegedin stavila je Konačni prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim dobrom 

na području Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028., u tekstu kako je predloženo u 

radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog II. Izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim dobrom na području 

Grada Korčule za razdoblje od 2024. do 2028., usvojen je jednoglasno ( 11 „za“ ). 

 

16. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na 

kružnom putovanju 

     

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za 

brodove na kružnom putovanju podrži , te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na 

kružnom putovanju podnio je viši stručni suradnik za gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam 

Nikola Roso, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o visini turističke 

pristojbe za brodove na kružnom putovanju, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na kružnom putovanju, 

usvojen je jednoglasno (12 „za“ ). 

 

17. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj 

skrbi 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke 

o socijalnoj skrbi podrži, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

socijalnoj skrbi podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 



Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Odluke o socijalnoj skrbi u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi, usvojen je 

jednoglasno (12 „za“ ). 

 

18. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o sufinanciranju dječjih vrtića na području 

Grada Korčule koje nisu u vlasništvu Grada Korčule 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o sufinanciranju dječjih 

vrtića na području Grada Korčule koje nisu u vlasništvu Grada Korčule, te da se Gradskom 

vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o sufinanciranju dječjih vrtića na području 

Grada Korčule koje nisu u vlasništvu Grada Korčule, podnijela je gradonačelnica. 

U raspravi su sudjelovali : Kristo Cebalo, Ivana Pačić Unković, Tonći Žuvela, gradonačelnica. 

Repliku je imala vijećnica Ivana Pačić Unković na izlaganje vijećnika Tonćija Žuvele, vijećnica 

Ivana Filippi na izlaganje vijećnice Ivane Pačić Unković , vijećnica Ivana Pačić Unković na 

izlaganje Ivane Filipi, vijećnica Ivana Pačić Unković na izlaganje gradonačelnice 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o sufinanciranju 

dječjih vrtića na području Grada Korčule koje nisu u vlasništvu Grada Korčule, u tekstu kako 

je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o sufinanciranju dječjih vrtića na području Grada Korčule koje 

nisu u vlasništvu Grada Korčule, usvojen je jednoglasno (12 „za“ ). 

 

19. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti za prodaju 

dionica HTP Korčula d.d. u vlasništvu Grada Korčule 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti za prodaju dionica HTP Korčula d.d. u vlasništvu Grada Korčule, te da se Gradskom 

vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o davanju prethodne suglasnosti za prodaju 

dionica HTP Korčula d.d. u vlasništvu Grada Korčule, podnio je viši stručni suradnik za 

gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola Roso i gradonačelnica. 

U raspravi su sudjelovali : Silvano kapor, Tonći Žuvela. 

Repliku je imao vijećnik Silvano Kapor na izlaganje vijećnika Tonćija Žuvele.  

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti za prodaju dionica HTP Korčula d.d. u vlasništvu Grada Korčule, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti za prodaju dionica HTP Korčula 

d.d. u vlasništvu Grada Korčule, usvojen je većinom glasova ( 10 „za“ i 2 „ suzdržana “ ). 

 

 

 

 



20. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o razvrgnuću suvlasničke zajednice isplatom 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o razvrgnuću suvlasničke 

zajednice isplatom, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o razvrgnuću suvlasničke zajednice 

isplatom, podnio je viši stručni suradnik za gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola 

Roso, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o razvrgnuću 

suvlasničke zajednice isplatom, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o razvrgnuću suvlasničke zajednice isplatom, usvojen je 

jednoglasno ( 12 „za“ ). 

 

21. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog 

dobra u općoj uporabi 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne 

infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture 

javnog dobra u općoj uporabi, podnio je viši stručni suradnik za gospodarstvo, gradsku imovinu 

i turizam Nikola Roso, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju 

komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi , u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj 

uporabi, usvojen je jednoglasno ( 12 „za“ ). 

 

22. TOČKA- Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih 

radova na području Grada Korčule u 2025. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani 

izvođenja građevinskih radova na području Grada Korčule u 2025. godini, te da se Gradskom 

vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o privremenoj zabrani izvođenja 

građevinskih radova na području Grada Korčule u 2025. godini, podnijela je gradonačelnica. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani 

izvođenja građevinskih radova na području Grada Korčule u 2025. godini, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 

Grada Korčule u 2025. godini, usvojen je jednoglasno (12 „za“ ). 



 

23. TOČKA-Konačni prijedlog Zaključka  

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Zaključka, te da se Gradskom 

vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka, podnijela je pročelnica Petra 

Fabijanović. 

Raspravi je sudjelovao vijećnik Kristo Cebalo i gradonačelnica. 

 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Zaključka , u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka, usvojen je jednoglasno (12 „za“ ). 

 

24. TOČKA- Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 655/289 k.o. Korčula 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u 

vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 655/289 k.o. Korčula, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 655/289 k.o. Korčula, podnio je viši stručni suradnik za 

gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola Roso. 

U raspravi su sudjelovali : Kristo Cebalo, Tonći Žuvela, Marko Skokandić, Jurica Volarević, 

Marin Laus,pročelnica Bernarda Tomić, gradonačelnica. 

Repliku je imao vijećnik Silvano Kapor na izlaganje vijećnika Krista Cebala, vijećnik Kristo 

Cebalo na izlaganje vijećnika Silvana Kapora, vijećnica Ivana Pačić Unković na izlaganje 

vijećnika Krista Cebala, vijećnik Kristo Cebalo na izlaganje vijećnice Ivane Pačić 

Unković,vijećnik Ivan Šale na izlaganje vijećnice Ivane Pačić Unković, predsjednica Vijeća 

Marija Šegedin na izlaganje vijećnika Ivana Šale, vijećnik Marin Laus na izlaganje proćelnice 

Bernarde Tomić, vijećnik Ivan Šale na izlaganje gradonačelnice, vijećnica Ivana Filipi na 

izlaganje vijećnika Marka Skokandića, vijećnik Silvano Kapor na izlaganje vijećnice Ivane 

Filipi. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine 

u vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 655/289 k.o. Korčula , u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene kao 

č.zem. 655/289 k.o. Korčula, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“ i 5 „ protiv “ ). 



 

25. TOČKA- Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u 

vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo , podnio je viši stručni suradnik za 

gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola Roso, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovala Ivana Pačić Unković. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine 

u vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo , u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene kao 

č.zem. 8972/5 k.o. Žrnovo, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“  i 5 „protiv“ ). 

 

26.TOČKA- Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u 

vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada 

Korčule označene kao č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo, podnio je viši stručni suradnik za 

gospodarstvo, gradsku imovinu i turizam Nikola Roso, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine 

u vlasništvu Grada Korčule označene kao č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo, u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Korčule označene kao 

č.zem. 8972/13 k.o. Žrnovo, usvojen je većinom glasova ( 7 „za“  i 5 „protiv“ ). 

 

27.TOČKA- Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2024. 

godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Analiza stanja sustava civilne zaštite na području 

Grada Korčule za 2024. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2024. 

godinu, podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Analizu stanja sustava civilne zaštite na području 

Grada Korčule za 2024. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 



Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2024. godinu, usvojena 

je jednoglasno  ( 12 „za“ ). 

 

28. TOČKA - Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2025. 

godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada 

Korčule u 2025. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2025. 

godini., podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Plan razvoja sustava civilne zaštite na području 

Grada Korčule u 2025. godini , u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2025. godini, usvojen je 

jednoglasno  ( 12 „za“ ). 

 

29. TOČKA- Konačni prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti 

Hrvatske gorske službe spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g. 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba za 

obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g., te da se 

Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti 

Hrvatske gorske službe spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g., podnijela je pročelnica Petra 

Fabijanović, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba za 

obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g. , u tekstu 

kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 

spašavanja_Stanice Orebić za 2025 g., usvojen je jednoglasno  ( 12 „za“ ). 

 

30. TOČKA- Prijedlog (novog) Statuta Centra za kulturu Korčula – davanje suglasnosti 

 

Uvodno obrazloženje Prijedlog (novog) Statuta Centra za kulturu Korčula – davanje 

suglasnosti, podnijela je gradonačelnice. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Prijedlog (novog) Statuta Centra za kulturu 

Korčula – davanje suglasnosti , u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog (novog) Statuta Centra za kulturu Korčula – davanje suglasnosti, usvojen je 

jednoglasno  ( 12 „za“ ). 

 

 

 



 

31. TOČKA - Konačni prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 

Odluke o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 

Korčula. 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na 

prijedlog Odluke o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 

Korčula., podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća Marija Šegedin stavila je Konačni prijedlog Zaključka o davanju prethodne 

suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića Korčula , u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjeni 

Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Korčula., usvojen je 

jednoglasno  ( 12 „za“ ). 

 

Završeno u 16:13 sati. 

 

KLASA: 024-02/24-01/09 

URBROJ: 2117-9-03/1-24-2 

                                                                                                                                                             

                                                                                                              

                                                                                                                     

PREDSJEDNICA 

        GRADSKOG VIJEĆA                                                                                                                  

 

              Marija Šegedin                     

 

 

 


